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      KOPSAPULCES PROTOKOLS 

      Rīgā 

 

DATUMS: 13.03.2019.      Nr. 22-33/21. 

SĒDES SĀKUMS: 18.15 

SĒDĒ PIEDALĀS:  

Biedri: Elīna Kaula, Vanesa Silvestrova, Elvita Ostrovska, Deivids Balodis, Vairis Stramkalis, Inese 

Andersone, Sabīne Riekstiņa, Evija Misa, Natālija Pūce, Niks Kristiāns Kaupers, Endija Kalašņikova, 

Roberts Ulpe, Gvido Vorona, Agnese Ābele; 

Viesi: Aigars Buls, Arvīds Kazačenko; 

SĒDI VADA: Deivids Balodis 

PROTOKOLĒ: Vairis Stramkalis 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

0. Darba kārtības apstiprināšana; 

1. Iesniegumu izskatīšana; 

2. Satversmes sapulces delegātu vēlēšanas; 

3. Sporta spēļu aktualitātes; 

4. Valdes atskaite; 

4.1.  RUB kopsapulce; 

4.2. Konflikts ar LUSP akadēmisko virzienu; 

5. Virzienu darbības pārskats; 

5.1. Gauja; 

5.2. Akadēmiskais virziens; 

5.3. Mārketinga virziens; 

6. Pasākumi; 

6.1. Izstāde “Skola 2019“; 

6.2. Paneļdiskusija “Absolventu pieredzes stāsti”; 

6.3. Atvērto durvju diena; 

6.4. Izlaiduma balle; 

7. Citi jautājumi. 



DARBA REGLAMENTS:  

0. Inese Andersone aicina apstiprināt darba kārtību; 

Tiek apstiprināta darba kārtība (Par 14; Pret 0; Atturas 0); 

1. Saņemti iesniegumi no Elvja Miķelsona par mandāta saglabāšanu Erasmus+ studiju laikā; 

Tiek saglabāts mandāts Elvim Miķelsonam Erasmus+ studiju laikā (Par 14; Pret 0; Atturas 0); 

Saņemti iesniegumi no Līvas Beķeres, Nika Kristiāna Kaupera, Danielas Silickas, Alīnas Točilovas un 

Edvarda Riekstiņa par kopsapulču neapmeklēšanu; 

Tiek attaisnoti kavējumi Līvai Beķerei, Nikam Kristiānam Kauperam, Danielai Silickai, Alīnai 

Točilovai un Edvardam Riekstiņam par kopsapulču neapmeklēšanu(Par 14; Pret 0; Atturas 0); 

2. Deivids Balodis aicina Robertu Ulpi iepazīstināt klātesošos ar LU Satversmes sapulci; 

Roberts Ulpe iepazīstina klātesošos ar Satversmes sapulces nozīmi, struktūru un pienākumiem; 

Deivids Balodis aicina klātesošos izvirzīt kandidātus balsu skaitīšanas komisijai; 

Tiek izvirzīti kandidāti balsu skaitīšanas komisijai: Arvīds Kazačenko, Aigars Buls, Natālija Pūce, Agnese 

Ābele, Endija Kalašņikova; 

Kandidatūru uztur: Arvīds Kazačenko, Natālija Pūce, Endija Kalašņikova; 

Tiek apstiprināta balsu skaitīšanas komisija (Par 14; Pret 0; Atturas 0); 

Deivids Balodis aicina izvirzīt kandidātus Satversmes sapulces delegātu vēlēšanām; 

Tiek izvirzīti kandidāti Satversmes sapulces delegātu vēlēšanām: Deivids Balodis, Inese Andersone, Elvita 

Ostrovska, Agnese Ābele, Elvita Ostrovska, Gvido Vorona, Vairis Stramkalis, Evija Misa, Elīna Kaula; 

Kandidatūru uztur: Deivids Balodis, Vairis Stramkalis, Agnese Ābele, Elvita Ostrovska, Gvido Vorona, 

Evija Misa, Elīna Kaula; 

ZIŅO: Balsu skaitīšanas komisija: Izveidoti biļeteni - 17; Izsniegti biļeteni- 14; Derīgi biļeteni- 10; 

Nederīgi - 4; 

Balsojums: Notiek slēgtais balsojums; vēlēšanu 1. kārtā par Satversmes sapulces delegātiem tiek 

ievēlēti: Deivids Balodis, Vairis Stramkalis, Agnese Ābele, Gvido Vorona, Elvita Ostrovska; 

Balsojuma rezultāti:  Deivids Balodis (Par 9; Pret 0; Atturas 1); 

  Vairis Stramkalis (Par 10; Pret 0; Atturas 0); 

  Agnese Ābele (Par 9; Pret 0; Atturas 1); 

  Gvido Vorona (Par 8; Pret 1; Atturas 1); 

  Elvita Ostrovska (Par 10; Pret 0; Atturas 0); 

  Evija Misa (Par 7; Pret 1; Atturas 2); 

  Elīna Kaula (Par 7; Pret 0; Atturas 3); 

Agnese Ābele pamet kopsapulci; 

Deivids Balodis izsludina vēlēšanu 2. kārtu; 

ZIŅO: Balsu skaitīšanas komisija: Izveidoti biļeteni - 13; Izsniegti biļeteni- 13; Derīgi biļeteni- 13; 

Nederīgi - 0; 



Balsojums: Notiek slēgtais balsojums; vēlēšanu 2. kārtā par Satversmes sapulces delegāti tiek 

ievēlēta: Evija Misa; 

Balsojuma rezultāti: Evija Misa (Par 7; Pret 4; Atturas 2); 

  Elīna Kaula (Par 6; Pret 5; Atturas 2); 

Tiek apstiprināti vēlēšanu rezultāti (Par 13; Pret 0; Atturas 0); 

3. Roberts Ulpe iepazīstina klātesošos ar sporta spēļu aktualitātēm; 

LSPA visdrīzāk pievienošoties sporta spēlēm; 

Tiek apspriesti sporta spēļu sapulču datumi; 

Roberts Ulpe iepazīstina klātesošos ar sporta spēļu konceptu; 

Aigars Buls vēlas zināt, cik daudz komandu ir bijis iepriekšējos gados un cik ir izmaksājušas sporta spēles; 

Iepriekšējos gados komandu skaits esot bijis neliels un budžets esot virs 2000 eiro; 

Aigars Buls iesaka atļaut piedalīties “miksētajām” komandām; 

4. Valdes atskaite;  

Inese Andersone lūdz mainīt darba kārtību; 

Tiek apstiprināta darba kārtības maiņa (Par 13; Pret 0; Atturas 0); 

4.1. Inese Andersone iepazīstina klātesošos ar pasākumu “Gauja”; 

Esot apzināti cilvēki, kas palīdzēs organizēt; 

Organizatoriem nebūšot “jāiet mežā”; 

Precīzi pasākuma datumi vēl nav zināmi; 

SP budžeta līdzekļi pasākumā netiks tērēti; 

Apmeklētājiem nebūšot vecuma ierobežojuma; 

Datums tikšot precizēts nākamnedēļ; 

Pasākums esot paredzēts līdz 50 cilvēkiem; 

Aigars Buls aicina rīkot “Gauju” “pie sevis Latgalē”; 

Aigara Bula priekšlikums tiek noraidīts;  

4.2. Deivids Balodis iepazīstina klātesošos ar RUB kopsapulces apmeklējumu; 

Tika ievēlēta jaunā valde; 

Inese Andersone iepazīstina ar RUB valdes vēlēšanu procesu un valdes darbību; 

Inese Andersone vēloties zināt, kāpēc Roberts Ulpe viņu “apgramstot”; 

4.3. Deivids Balodis iepazīstina klātesošos ar LUSP akadēmiskā virziena konfliktu; 

Esot iesniegta sūdzība par Ilzi Medni, tomēr sūdzība nodota LUSP Akadēmiskā virziena vadītājam 

Denisam Celuiko, kas esot cēlis neslavu BVEF SP un rīkojās nekorekti; 

Esot divi varianti – publiskais rājiens vai neuzticības izteikšana; 

Deivids Balodis aicina izteikt publisku aizrādījumu Denisam Celuiko; 

Deivids Balodis aicina izteikt viedokļus par šo jautājumu; 

Notiek apspriede par pareizāko rīcību; 

Jautājumi par pasniedzēju vērtēšanu primāri esot fakultātes pašpārvaldes kompetence; 



LUSP nevēloties liekas problēmas; 

Inese Andersone Robertam Ulpem: “Tagad es gramstos!”; 

Notiek balsošana par rīcību Denisa Celuiko gadījumā; 

Balsojuma rezultāti:   Par rājiena izteikšanu Denisam Celuiko (Par 12; Pret 0; Atturas 1);  

  Par neuzticības izteikšanu Denisam Celuiko (Par 0; Pret 1; Atturas 12); 

5. Virzienu darbības pārskats; 

5.1. Deivids Balodis iepazīstina ar akadēmiskā virziena aktualitātēm; 

Esot piešķirta Domes nauda studiju programmu pilnveidei”; 

Roberts Ulpe pamet kopsapulci; 

Inese Andersone iepazīstina ar pārējām akadēmiskā virziena aktualitātēm; 

LUIS esot “jauns noteikums par patstāvīgā darba plāniem”; 

LU BVEF izvirza Gundaru Bērziņu rektora amatam; 

Kursa vecākajiem vairāk jāsadarbojas ar mārketinga virzienu; 

Ekonomikas SPP sēdē tiekot apsvērta ideja grāmatvedības programmas mainīt no profesionālajām uz 

akadēmiskajām; 

Elvita Ostrovska iepazīstina klātesošos ar šo situāciju; 

Notiek diskusija par grāmatvedības programmu maiņu no profesionālajām uz akadēmiskajām; 

5.2. Natālija Pūce iepazīstina ar mārketinga virziena aktualitātēm;  

Paneļdiskusijas afišās neesot pareiza informācija, tomēr tas drīzumā tiks novērsts; 

LU BVEF SP mājaslapā nekā jauna neesot; 

Tiek apspriesta “briesmīgā” paneļdiskusijas dalībnieces bilde; 

6. Pasākumi; 

6.1. Deivids Balodis iepazīstina ar izstādi “Skola 2019”; 

Kopumā esot bijusi laba; 

Inese Andersone ierosina “visus ierasties laicīgi un nedzert iepriekšējā vakarā”; 

6.2. Deivids Balodis ziņo par paneļdiskusiju “Absolventu pieredzes stāsti”, kas notiks 26. martā; 

Pietrūkstot četru paneļdiskusijas dalībnieku; 

Esot atrasti divi sponsori; 

Daniela Silicka lūdz SP biedrus piedāvāt savus jautājumus paneļdiskusijai, katram iesniegt vismaz divus; 

6.3. Inese Andersone iepazīstina ar atvērto durvju dienu LU BVEF; 

Ir vēlme SP kontaktpunktu izveidot interaktīvu; 

Aigars Buls iesaka izveidot “mini-aktivitātes”; 

6.4. Endija Kalašņikova iepazīstina ar izlaiduma balli; 

Esot saskaņota pasākuma norises vieta – iekšpagalmā ar telti; 

Tiek uzrunāti potenciālie vakara vadītāji; 

Tiek meklētas balles nosaukuma idejas; 

Esot sākts iepirkuma konkurss teltij; 



7. Citi jautājumi; 

Sarmīte Cīrule no Teoloģijas fakultātes Kaņepes Kultūras centrā plāno rīko “Stand-up, comedy, open mic” 

Vairis Stramkalis un Inese Andersone iepazīstina ar bibliotēkas tikšanās jautājumiem; 

SP biedri un studenti tiek aicināti ieteikt idejas bibliotēkas pasākumiem, kā arī iesniegt savas atsauksmes 

par bibliotēku; 

Aigars Buls iesaka aktīvāk iesaistīt maģistra studentus SP dzīvē; 

Gvido Vorona pamet kopsapulci; 

Vanesa Silvestrova atgādina par dzīvnieku patversmes apmeklējumu; 

Notiek dzīvnieku patversmes apmeklējuma apspriede; 

Tiek izteikta ideja par dzīvnieku patversmes ziedojumu krājkases izveidošanu SP; 

Deivids Balodis aicina izteikt citus jautājumus vai ierosinājumus; 

Jautājumu, ierosinājumu nav; 

SĒDI SLĒDZ: 19.54 

Sēdes vadītājs  Deivids Balodis 

Sēdes protokolists  Vairis Stramkalis  


